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Írásbeli kérdés

"Milyen elképzelése van a Minisztériumnak az MO autóút Ml-es és az MS-ös autópályák
közötti szakasz biztonságának és kapacitásának növelésére?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János miniszter úrhoz. A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindenki, aki csak egyszer is használta a Budapest déli határa mentén húzódó
körgyűrű szakaszt tapasztalhatta, hogy az út keskeny, a forgalom nagy az út a kapacitásnál
sokkal jobban terhelt, a burkolat elhasználódott . A közlekedés balesetveszélyes, a műszaki
hibás teherautók, a balesetek óriási torlódást okoznak melyek több órára a főváros
közlekedésére is negatív hatást fejtenek ki . Megkezdődött az MO autópálya továbbépítése és
várható, hogy ennek rövid szakasznak az átadását követően a forgalom tovább fog növekedni .

Mit kíván tenni a Minisztérium, a balesetveszély csökkentésére, az áteresztő képesség
növelésére?
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